Dear Colleagues,

Greetings to you in the Lord! 
----------------------------------------------------------------------
The case of Hongxin is now in the hand of God. Please pray for him and Mrs. Liu. Details can be found in the website http://azenterprises.us under the heading of AZ Foundation.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------
If you want your name deleted from my mailing list, please type your name on the Subject line, and click reply to Sender only. Alternatively, mark this email as spam.
The Chinese portion of the following article was published in the California International Theological Seminary’s Vision Magazine, Volume 48, June 2018:
Christians Must Reject the Big Bang

By Prof. Chui

The Big Bang was proposed by atheists in the 1940’s. Someone has analyzed that there are more than 20 contradictions between Genesis 1 and the Big Bang. It is obvious that the sequence of events in Genesis 1 does not agree to the Big Bang. The six-day creation week is in stark contrast to the Big Bang. 

基督徒必须拒绝大爆炸
崔教授
宇宙大爆炸是无神论者在20世纪40年代提出的。 有人分析说，创世记1和宇宙大爆炸之间有超过20个矛盾。 很显然，创世记1中的一系列事件并不同意宇宙大爆炸。 这个为期六天的创造周与宇宙大爆炸形成鲜明对比。
Why do some Christians succumb to the atheistic Big Bang in their faith?
I think there are at least two reasons:

1. Both the Big Bang and Genesis 1 point to a beginning of the universe;

2. Both the Big Bang and parts of the Bible suggest there was an expansion of the universe.

The above two points are similar in the broadest sense. They are poles apart in their differences. Buyers beware!

为什么有些基督徒因信仰而屈服于无神论的大爆炸？

我认为至少有两个原因：
1.大爆炸和创世记1都指向了宇宙的开始;
2.大爆炸和圣经的部分内容都表明宇宙的扩张。
以上两点在最广义上是相似的。 他们的分歧是两极分化的。 买家当心！
Scientific Problems of the Big Bang

The creationist cosmologist Dr. John Hartnett pointed out that there are more than 20 scientific problems with the Big Bang:

大爆炸的科学问题

宇宙创造论家约翰·哈奈特博士指出，宇宙大爆炸有20多个科学问题：
1. No Creator; either the universe created itself or there is an unknown naturalistic cause for the initial expansion.
2. A priori it started in a low entropy condition smoothly expanding uniformly in all directions. How did it get that way?
3.  If you include ‘inflation’, that started without a known cause and stopped without a known cause.
4.  It involved the spontaneous creation of energy, space and time from nothing, where nothing means nothing, not even space or time.
5. Why did it bang? No-one knows. How did it start? The physics does not exist to describe it. A “god of the gaps” here.
6.  The universe must be homogeneous and isotropic on largest scales, but we observe something different on all scales.
7.  The universe has no center and no edge; the big bang was everywhere.
8. Currently the big bang universe is open and infinite; so it must have always been infinite in extension.
9.  How could a zero dimension universe become one of infinite size? From the explosion matter and anti-matter formed from pure normal energy? But we only observe normal matter. A particle asymmetry is therefore assumed but theoretically and experimentally cannot be justified.
10.  Stars must form from hydrogen and helium gas initially, but without dark matter conveniently at the right density at their putative centers where they form, no star will/can form. Without dark matter physics must be violated.
11.  Same problem exists for formation of galaxies and clusters of galaxies. So in all simulations an initial concentration of dark matter is assumed.
12.  The universe is Euclidean. Why is that? It is unknown, and the standard model requires that it has always been so to within a part in 10^50 over the history of the universe.
13.  Why is the cosmic microwave background radiation so uniform (3°K)? This must mean that the universe came into thermal equilibrium early in its history, but light we see today from opposite sides (horizons) of the universe only now reaches us and has never mixed—the horizon problem—which needs superluminal light to solve it, because inflation cannot.
14.  How do you know the universe is expanding? You can’t measure it experimentally so you must assume it to be so without proof. Faith; blind faith required.
15.  How do you know the expansion of the universe is accelerating? Only by applying the standard model with dark matter and dark energy to the observations. Two fudge factors are required to come to that conclusion.
16.  What is dark energy? It is not normal energy that we know like electromagnetic photons, i.e. radiation. It has the effect of anti-gravity. Normal energy gravitates—does not anti-gravitate.
17.  You cannot experimentally test your big bang universe model on the actual universe, because we don’t know what the universe should look like—cosmic variance problem. Humans then judge what a good simulation looks like.
18.  Why does the axis of evil exist—the axis seen in the temperature anisotropies of the CMB radiation? The axis is a real effect, proven by three different independent sets of observations, using different equipment on separate satellites. The big bang timeline completely contradicts the Genesis 1 account in both order and content. 
19. Why do galaxy clusters not show a foreground shadow if the CMB is the afterglow of the big bang fireball? They should but they don’t.
20. Millions of spiral galaxies rotate too fast and hence they need a universe of 85% dark matter, but it is not observed in the lab. If it is so ubiquitous why has it not been discovered after 40 years of searching? How can a theory having a universe with only 4% known matter be true?
21. There are many more problems—like the cosmological constant problem, the monopole problem, the isotropy problem, the smoothness problem and the anthropic universe (also called the Goldilocks universe) where it is finely tuned for life to exist.
22. Lastly, why are atheists so determined to eliminate a Creator from their universe? Even now the origin in time is the one thing they hate the most about the standard model and they want to find a way that either the universe had no beginning or that it had many possible beginnings and humans sample several of them simultaneously, which makes no sense at all. But that is Professor Stephen Hawking’s idea.
1. 没有创造者;无论是宇宙创造自己，还是有一个未知的自然主义原因用于最初的扩张。
2. 先验性地开始于低熵状态，在各个方向上均匀平稳地扩大。它是如何得到这种方式？
3. 如果包括“宇宙膨胀”，即没有明确原因就开始, 并且没有明确原因就停止。
4. 它涉及从无到有的自发创造能量，空间和时间，没有什么就是说没有什么, 这是没有意义的，甚至没有空间或时间。
5. 为什么它爆炸？没人知道。怎么开始的？没有物理学原理来描述它。这是一个“差距之神”, 进化论的”神”。
6. 宇宙在最大尺度上必须是均匀的和各向同性的，但我们在所有尺度上观察到宇宙具有不同的东西。
7. 宇宙没有中心，没有边缘; 大爆炸无处不在。许多证据驳斥了这一假设。
8. 目前大爆炸的宇宙是开放的和无限的; 所以它一直是无限的延伸。
9. 零维宇宙如何成为无限大的宇宙之一？怎么能从纯正常能量形成的爆炸物质和反物质？但我们只观察正常的物质。因此假设反物质不对称，但理论上和实验上不可证明是合理的。
10. 恒星最初必须由氢气和氦气形成，但是在它们形成的假定中心方便地以正确的密度, 如果没有暗物质，恒星不会/不能形成。如果没有暗物质，物理学原理必须被违反。
11. 星系和星系团的形成也存在同样的问题。所以在所有的模拟中都假定了暗物质的初始浓度。
12.宇宙是欧几里得。也就是说，宇宙中的一条直线也是一条延伸至无限的直线。 宇宙中三角形内部的总和等于180度，与在地球上测量的相同。这是为什么？它是未知的，大爆炸标准模型要求在宇宙历史中准确性是1部分在10 ^ 50分内始终如此。为什么？
13. 为什么宇宙微波背景辐射如此均匀（3°K）？这意味着宇宙在它的历史早期就进入了热平衡状态，但是我们今天从宇宙的对立面（视界）看到的光现在只能到达我们, 并且从未混合过 - 地平线问题 - 需要超光速的光来解决它，因为宇宙膨胀不能阐释。
14. 你怎么知道宇宙在扩张？你不能通过实验来衡量它，所以你必须假设它扩张, 这是没有证据。这是信仰; 你需要盲目的信仰。
15. 你怎么知道宇宙的扩张正在加速？你只有将暗物质和暗能量的大爆炸标准模型应用于观测。你需要两个模糊因素假设才能得出这结论。
16. 什么是暗能量？这不是我们知道的电磁光子, 即辐射正常的能量。它具有反重力的作用。正常的能量只有吸引 - 不能反吸引。
17. 你不能在实际宇宙中试验你的宇宙大爆炸宇宙模型，因为我们不知道宇宙应该是什么样子 - 这是宇宙方差问题。科学家只能判断一个电脑模拟是什么样的。
18. 宇宙邪恶轴为什么存在 - 在宇宙背景辐射的温度各向异性中看到的轴？该轴是一个真正的效果，由三个不同的独立观测组证明，在不同的卫星上使用不同的设备。大爆炸时间表与创世记第一章的顺序和内容完全矛盾。
19. 如果宇宙背景辐射是大爆炸火球的余辉，为什么星系团没有显示前景阴影？它们应该有前景阴影，但事实上, 它们没有前景阴影。
20. 数以百万计的旋涡星系旋转得太快，因此它们需要85％的暗物质，但在实验室中没有观察到。如果它如此无处不在，为什么经过40年的探索后没有发现它？只具有4％已知事物的宇宙的理论, 怎么能够是真实的？
21. 还有更多的问题 - 如宇宙常数常量的问题，单极问题，各向同性问题，平滑问题和人姓的宇宙（也被称为戈笛洛克斯宇宙）。
22. 最后，为什么无神论者如此决心从他们的宇宙中消灭造物主？即使现在，时间的起源是他们最讨厌大爆炸标准模型的一件事，他们想要找到一种方法，使宇宙没有开始，或有许多可能的开始，人类同时对其中的几个宇宙进行抽样，这使得没有一点意义。这是斯蒂芬霍金教授的想法。
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Hundreds of scientists and engineers have signed a statement to oppose the Big Bang. They reject the Big Bang not because it is atheistic, but because they oppose it based on scientific grounds.

数百名科学家和工程师签署了反对大爆炸的声明。 他们拒绝大爆炸并不是因为它是无神论的想法，而是因为他们基于许多科学理由反对它。
How could light from the edge of the universe arrive here on earth in a few days?

Einstein’s general relativity already provided creationist cosmologists to work out such a problem. Of course, God can do it supernaturally in Day 4 of creation, that is, the starlight from the edge of the universe arrived at Adam’s eyes in 24 hours. However, using time dilation provided by Einstein’s equations, most distant starlight could arrive at Adam’s eyes in a matter of days. One calculation gave the time in less than ten days because of intense gravitation on the earth in the early days of creation. Gravitation slows down time. The clock on the earth has been much slowed down by gravitation. For more detailed explanation, see my book “Digging Five Graves of Naturalism” in the website http://ChristCenterGospel.org. Scroll down near the end of the front page. It will take about 20 minutes to download the first edition of my book. The first edition was published in December 2011. The second edition of the book was published in May 2018 incorporating the most recent advances in the field. It is available in Amazon.com. Please take a look by typing “Christopher Chui” in Amazon.com and you will find it. You can also browse for a number of pages of the book. Purchase is optional.

Christians must reject the atheistic Big Bang. If, one day, scientists would give up the Big Bang, where would these compromising Christians hide?

“For in six days, God created the heavens and the earth.” Exodus 20:11

May God have all glory!

几天后宇宙边缘的光怎么能到达地球？

爱因斯坦的广义相对论已经提供了创造论宇宙学家来解决这个问题。当然，在创造的第四天，上帝可以超自然地做到这一点，也就是说，宇宙边缘的星光在24小时内抵达亚当的眼睛。然而，利用爱因斯坦方程提供的时间扩张，最遥远的星光可以在几天内到达亚当的眼睛。一个计算在不到十天的时间里, 宇宙边缘的光可以到达地球，因为在创世初期地球上的强烈的万有引力。引力减慢了时间。地球上的时钟由于万有引力而大大减慢。有关更详细的解释，请参阅我的书“挖掘五个自然主义的坟墓”，网址为http://ChristCenterGospel.org。向前滚动到首页末尾附近。大约需要20分钟才能下载我的书的第一版。第一版于2011年12月出版。该书的第二版于2018年5月出版，其中包含该领域的最新进展。 它在Amazon.com中可找到。 请在Amazon.com中输入“Christopher Chui”来查看。 您还可以浏览该书的多个页数。 购买是另一件事。

基督徒必须拒绝无神论的大爆炸。如果有一天科学家放弃大爆炸，这些妥协的基督徒会在哪里隐藏？

“因 为 六 日 之 内 ， 耶 和 华 造 天 、 地 、 海 ， 和 其 中 的 万 物 ， 第 七 日 便 安 息 ， 所 以 耶 和 华 赐 福 与 安 息 日 ， 定 为 圣 日 。”出埃及记20:11

愿上帝拥有一切荣耀！
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
The Sermons from Science for August 2018 contains 15 presentations as follows:

You may choose any of the following to play. Copy the url link to your browser such as Google, Firefox, or Explorer, and paste the link on the command line.
1. Dissolving the Fermi Paradox

解散费米悖论

https://youtu.be/hxWwGesv8kc. 15 minutes 57" in length. 
2. Wow! Communications from little green men?

哇！ 来自小绿人的通讯？

https://youtu.be/f2KfBkwWXMI. 9 minutes 01" in length. 
3. ET needed evolution

外太空人需要进化
https://youtu.be/m-1rVip69HE. 5 minutes 27" in length. 
4. Into the Universe with Stephen Hawking: Aliens

斯蒂芬霍金进入宇宙：外星人
https://youtu.be/QCOdU2l8faw.  23 minutes 37" in length. 
5. Hosing down the hype

冲击炒作
https://youtu.be/uyTOHJTr-i4. 15 minutes 56" in length. 
6. Hawking claims that life can form by chance

霍金声称生命可以偶然形成
https://youtu.be/YozUHuxcWcI. 18 minutes 38" in length. 
7. Stephen Hawking (8 January 1942–14 March 2018)

斯蒂芬霍金（1942年1月8日至2018年3月8日）
https://youtu.be/zJrt1fEgnEo. 20 minutes 57" in length. 
8. Alien Life / UFO Questions and Answers

外星生命/不明飞行物的问题和答案

https://youtu.be/LE1eCNWzLzk.  7 minutes 04" in length. 
9. Did God create life on other planets?

上帝在其他星球上创造了生命吗？

https://youtu.be/Mo9HUOdo2xc. 23 minutes 25" in length. 
10. SETI—coming in from the cold of space

寻找外星智能来自寒冷的太空

https://youtu.be/BZM-vist_S8. 15 minutes 48" in length. 
11. SETI—religion or science?

SETI宗教还是科学？

https://youtu.be/im2CNAAj76k.  5 minutes 00" in length. 
12. The war of the worlds comes down to Earth

世界大战归结为地球

https://youtu.be/48nwyiqacR8. 11 minutes 55" in length. 
13. Prepare ye the way—the aliens are coming!-1

你们准备好了 - 外星人来了！-1

https://youtu.be/N6YqjOBbtYo.  23 minutes 29" in length. 
14. Prepare ye the way—the aliens are coming!-2

你们准备好了 - 外星人来了！-2

https://youtu.be/JkFbYNsStxI.  31 minutes 06" in length. 
15. Aliens are all around us?

外星人在我们身边？

https://youtu.be/ES524CGom14.  15 minutes 14" in length. 
You can access the above presentations in Google YouTube by typing "Pastor Chui" in the YouTube command line. I have another 1181 presentations in YouTube. You may make comments either in Chinese or in English. The PowerPoint slides can be downloaded from the website http://ChristCenterGospel.org. It contains 242 slides. I also loaded the YouTube programs in the website. Therefore, no download is necessary. The YouTube programs always instantly play. The url link is 

http://christcentergospel.org/SermonsFromScienceVIDEO-Aug2018.htm
Press the Ctrl key and double click the above link. Alternatively, copy this link and paste it on the command line. 
I also uploaded the 28-minute broadcast sermons from the Christ Center Gospel Mission in the YouTube. Other sermons from the New Life Gospel Christian Church range from 40 minutes to over an hour in length. Please take a look and use them for the glory of God. These videos are in Mandarin Chinese.
 

May God bless you and your family.

Pastor Chui
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